
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Door middel van deze brief willen wij u op de hoogte brengen van de nieuwe stand 

van zaken met betrekking tot het Huis van Ten Post. In het voorjaar van 2021 is de 

raad middels een brief (kenmerk 113951-2021) geïnformeerd over de realisatie van het 

Huis van Ten Post. 

 

Het Huis van Ten Post is een gezamenlijke wens van de bewoners van Ten Post. Wij 

willen graag deze wens van de bewoners vervullen door het Huis van Ten Post te 

realiseren. 

 

Het college heeft in maart 2021 het besluit genomen om door te gaan met de tweede 

fase in het proces om het Huis van Ten Post te realiseren op de sportvelden achter het 

huidige dorpshuis in Ten Post. De gebruikers van het Huis van Ten Post zijn 

Dorpshuis ’t Holt, voetbalvereniging sv TEO, protestantse gemeente De Hoeksteen en 

CBS de Wieken met een mogelijke samenwerking met kinderopvang KindH. In 

september van 2022 willen wij een samenwerkingsconvenant met deze partijen 

tekenen. Dit is een mooie stap op weg naar de realisatie van het Huis van Ten Post. 

 

In de afgelopen periode is het programma van eisen vastgesteld. Een omvang van ca 

1.600 m2 met een stevige ambitie op kwaliteit en duurzaamheid. Naast de wettelijke 

eisen moet het gebouw ook aardbevingsbestendig en energieneutraal worden. 

Daarnaast houden wij rekening met het beleidskader ‘natuur inclusief’ en de principes 

van circulair bouwen. Natuurlijk moet de plek en plattegrond goed aansluiten bij het 

toekomstig gebruik. Ook zullen de voetbalvelden anders ingericht worden met een 

hoofdveld en een half trainingsveld. Dit is onderdeel van de opgave en begroting. De 

(financiële) haalbaarheid van een half kunstgrasveld wordt nu onderzocht.  

 

Onderwerp  Voortgang Huis van Ten Post 

Steller 

 ter informatie 

Samantha Boxman 
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Volgvel 1 

 

Op dit moment loopt de aanbesteding voor de architect. De verwachting is dat eind 

september dit proces afgerond is en daarna de ontwerpfase kan worden opgestart. 

Wanneer er een definitief ontwerp is zal dit ter besluitvorming aan de raad worden 

voorgelegd. Dit zal naar verwachting in de zomer van 2023 zijn.  

In een proces zonder bezwaar of andere vertraging is oplevering eind 2024 mogelijk. 

We blijven de omgeving actief betrekken bij de realisatie van het Huis van Ten Post.  

Het Huis van Ten Post is een wens van de inwoners en daarom worden zij 

meegenomen in het project. Door diverse activiteiten te laten organiseren kunnen 

inwoners alvast kennis maken met het nieuwe dorpshuis. In de toekomst zullen 

activiteiten in het Huis van Ten Post worden georganiseerd.  

 

De beschikbare middelen zijn beschreven in de Memo financieel economische 

verkenning investeringen HVTP definitief 25-02-2021 die hoort bij de brief aan de 

raad van maart 2021. 

Het daarin genoemde exploitatietekort van zestigduizend euro structureel is 

opgenomen in de begroting 2022. Daarin is geregeld dat deze extra 

accommodatiemiddelen voor Huis van Ten Post beschikbaar komen per 2023. 

 

Het beschikbare budget bestaat uit NPG-gelden die op dit moment niet worden 

geïndexeerd. Wij willen hierover in gesprek met het NPG. De marktprijzen zijn de 

afgelopen maanden flink aan het fluctueren. Daarnaast speelt lange levertijd van 

materiaal een belangrijke rol. Dit is een algemene tendens en wij weten niet hoe dit 

zich gaat ontwikkelen. De situatie in Oekraïne brengt nog meer onzekerheid met zich 

mee. Hierover is de raad in mei jl. geïnformeerd. Door de bovengenoemde redenen 

kunnen en willen aannemers projecten niet meer prijs-vast aanbieden. Het is moeilijk 

te voorspellen hoe deze situatie zich verder gaat ontwikkelen en wat de gevolgen 

hiervan zijn voor het Huis van Ten Post.  

 

De kosten inclusief indexatie en extra programma (circulair bouwen) zijn 1,1 miljoen 

euro hoger dan begroot. Omdat we kwaliteit willen behouden, zoeken we, parallel aan 

de uitwerking van het ontwerp, middelen om dit tekort op te lossen. Kansen zijn te 

vinden in het indexeren van de NPG gelden, het btw-regime en subsidiebronnen die 

vanuit de gebruikers kunnen worden aangevraagd. Mocht dit onvoldoende zijn om het 

tekort op te lossen, zal de financiële strategie worden gevolgd vanuit het programma 

Versterken en Vernieuwen. In de dekking wordt de oplossing van het extra tekort 

meegenomen. Dit wordt samen met het definitief ontwerp ter besluit aan de raad 

voorgelegd. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 


